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رویداد  یـــاد و خاطره شهـــدا، به  ویژه شهید مدافع حرم »ســـیدرضی موســـوی «

شماره 1464 -پنجشنبه  7 دی 1402 کـــه 4 دی 1402 بـــه مقام شـــامخ شهادت نائل گشـــت، گـــرامی باد. 

 

کوتاه

معاون علمی رئیس جمهور 
ایران به واکسنی دسترسی دارد که 
۱۳ سویه باکتری را غیرفعال می کند

دومین  ایران  گفت:  جمهور  رئیس  علمی  معاون 
کشوری است که دسترسی به واکسن پنوموکوک 

دارد که ۱۳ سویه باکتری را غیر فعال می کند.
جلسه  حاشیه  در  فیروزآبادی«  دهقانی  الله  »روح 
هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت:  امیدواریم 
واکسن پنوموکوک را در دهه فجر بعد از مطالعات 
بالینی انجام شده در دسترس مردم قرار دهیم، این 
پروژه های پیش رو حدود ۲۸۰ میلیون یورو صرفه 

جویی ارزی خواهد داشت.

از امروز صورت می گیرد
 عرضه ۲ خودروی داخلی
 در سامانه یکپارچه برای 

متقاضیان جدید
سامانه یکپارچه خودروهای داخلی از صبح پنجشنبه 
با عرضه دو محصول از محل ظرفیت های خالی گروه 
خودروسازی سایپا در قالب سه طرح عادی، جوانی 
جمعیت و جایگزینی خودروهای فرسوده به مدت پنج 

روز البته ویژه متقاضیان جدید، اجرایی خواهد شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ گروه خودروسازی سایپا، با 
متقاضیان  برای  خودرو  خرید  شرایط  تسهیل  هدف 
دو  خالی،  ظرفیت های  محل  از  خود  محصولات 
از  را    SDA ساینا  و  اتوماتیک  شاهین  محصول 
پنجشنبه در سامانه یکپارچه خودروهای داخلی برای 
متقاضیان جدید، عرضه می کند.در این مرحله از فروش 
خودروهای داخلی، این دو محصول گروه خودروسازی 
سایپا برای سه گروه متقاضیان عادی، مادران مشمول 
فرسوده،  دارندگان خودروی  و  طرح جوانی جمعیت 
از  از پنجشنبه ۷ دی ماه  عرضه خواهد شد.ثبت نام 
طریق سایت سامانه یکپارچه خودروهای داخلی آغاز 
خواهد شد و به مدت پنج روز )تا روز دوشنبه ۱۱ دی 
ماه( ادامه خواهد داشت.این مرحله فروش محصولات 
با  و  فوق العاده  فروش  قالب  در  داخلی  خودروهای 

موعد تحویل حداکثر سه ماهه خواهد بود.

سازمان ملی زمین و مسکن اعلام کرد
یک میلیارد و ۱۷۲ میلیون تومان 
ارزش زمین طرح جوانی جمعیت

سازمان  حقوقی  املاک  معاون  رضایی«  »تقی 
نظر  در  زمین  قیمت  گفت:  و مسکن  زمین  ملی 
گرفته شده برای خانواده های مشمول طرح جوانی 

جمعیت یک میلیارد و ۱۷۲ میلیون تومان است.
معاون  رضایی«  »تقی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
املاک حقوقی سازمان ملی زمین و مسکن گفت: 
سه  دارای  خانواده های  به  زمین  واگذاری  شرایط 
فرزند در قالب دو قانون طرح جوانی جمعیت ابلاغ 
شده است که یک قانون در رابطه با خانواده های 
دارای سه فرزند است که فرزند سوم آنها بعد از ابلاغ 
قانون به دنیا آمده باشد و یک قانون هم امسال 
مصوب شده که اگر خانواده ها دارای ۴ فرزند زیر ۲۰ 
سال باشند مشمول طرح جوانی جمعیت و دریافت 

زمین و یا مسکن می شوند.
وی ادامه داد: طبق این قانون قطعات زمینی که 
نفر  هزار   ۵۰۰ از  کمتر  شهرهای  در  می شود  ارائه 
است و نرخ باروری آنها باید طبق قانون باشد که 
در این زمینه سازمان ملی زمین و مسکن شرایط 
و  مسکن  معاونت  و  کرده  فراهم  را  عادلانه ای 
ساختمان وزارت راه و شهرسازی طبق نامه ای که 
ابلاغ کرد قیمت زمین را مشخص کرد. رضایی ادامه 
داد: طبق بخش نامه ابلاغ شده ارزش اراضی در نظر 
گرفته شده برای خانواده های مشمول طرح جوانی 
جمعیت یک میلیارد و ۱۷۲ میلیون تومان است 
که در صورت بالا بودن ارزش زمین از قیمت تعیین 
یا سه  دو  به  اراضی  این  به صورت مشاعی  شده 

خانواده واگذار می شود.

وزیر اقتصاد: 

آئین نامه استفاده از طلا برای سرمایه گذاری تصویب شد
جهت  طلا  از  استفاده  برای  گفت:  اقتصاد  وزیر 
داشتیم  نیاز  آئین نامه   یک  به  فقط  سرمایه گذاری 
که چند ماهی معطل بود که بانک مرکزی اعلام کرد 

آئین نامه مذکور تصویب شده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ »سید احسان خاندوزی« در 
سومین نشست کارآفرینان ایران در سال ۱۴۰۲ که با 
موضوع جلسه پیگیری و حذف موانع سرمایه گذاری و 
تولید برگزار شد، اظهار داشت: در سخت ترین شرایطی 
سه  دو  یا  یک  از  بعد  که  می کردند  فکر  عده ای  که 
سال می توانند کشور را از پای در بیاورند، امسال برای 
سومین سال شاهد این هستیم که اقتصاد کشور نرخ 

رشد نسبتاً خوبی را تجربه خواهد کرد.
ایران همواره به عنوان یک  افزود: اقتصاد  خاندوزی 
اقتصاد نفتی به صادرکنندگان و تولیدکنندگان کشور 
گفته است که من به شما نیاز ندارم و خودم نفت 
تولید و کشور را اداره می کنم، اما امروز باید یاد بگیرد 
اگر نگذاشتند نفت تولید کند، باید پای صادرکنندگان 
خود بایستد و با همین تولیدکنندگان و صادرکنندگان 

به حیات خود ادامه دهد.

خروج دولت از بنگاه داری
خاندوزی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع 
خروج دولت از بنگاه داری اشاره کرد و در این زمینه 
گفت: سبک کردن بار دولت از بنگاه داری است و در 
این زمینه نیز موفق شدیم برای حل این مشکل وفاقی 
و  کنیم  ایجاد  قضائیه  قوه  و  دولت  بالای  در سطح 
در ماه های آینده خواهید دید که این روش و فرایند 
معکوس خواهد شد و بخش بزرگی از بنگاه هایی که 
در اختیار بانک ها بود و دستگاه های اجرایی نیز حاضر 

نبودند از آنها دل بکنند واگذار خواهد شد.
است  زمینه  این  در  ما  ترجیح  گفت:  اقتصاد  وزیر 
دوباره  که  نحوی  به  نشود  تکرار  گذشته  تجربه  که 
بازنشستگی  صندوق  و  اجتماعی  تأمین  سازمان  از 
سایر  و  )ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  و  کشوری 
نهادهای عمومی کشور بخواهیم وارد عرصه مدیریت 

این شرکت ها شوند.

اگر به دنبال رشد تولید هستیم تأمین 
مالی مسئله اول کشور است

وی گفت: اگر به دنبال تولید و رشد تولید هستیم، 
به  هم  و  ریالی  صورت  به  هم  مالی  تأمین  مسئله 
اگر  و  است  کشور  اول  مسئله  بالاخره  ارزی  صورت 
وضعیت کنونی تولید را با پنج سال گذشته مقایسه 
کنیم، مشاهده می کنیم که تولید تولیدکنندگان به 
شکل محسوسی رشد داشته هرچند این ظرفیت کامل 
تولیدکنندگان ما نیست و خیلی بیشتر از این باید 

تولید در کشور اتفاق بیفتد.
زمینه  این  در  گفت:  ارزی  تعهد  رفع  درباره  وی 
برای مثال  بهره گرفت،  روش های متعددی می توان 
خود  ارزی  تعهد  رفع  مقابل  در  خارجی  سرمایه گذار 
بیاید و سرمایه گذاری انجام دهد و یا بدون تعیین 

منشأ ارز باشد بتواند راحت تر ارز را وارد کند.

حل مشکلات فعالان اقتصادی در حوزه

 رفع تعهدات ارزی
خاندوزی با تاکید بر آمادگی وزارت اقتصاد برای حل 
تعهدات  رفع  حوزه  در  اقتصادی  فعالان  مشکلات 

ارزی گفت: آماده ایم دامنه روش های رفع تعهدات 
ارزی را باز کنیم و البته باید در نظر داشته باشیم که 
بانک مرکزی برای مدیریت طرفین بازار ارز و منابع و 
مصارف این بازار، نمی تواند به همه بگوید هر کسی 
با هر طرف دیگری تعامل کند بلکه، بانک مرکزی نیز 
باید به جهت اطلاع و اشراف بر جریان ها بتواند نیاز 
تولیدکنندگان صنعتی را نیز تأمین کند و ملاحظات 
سیاستگذار و حکمران نیز باید در این زمینه در نظر 

گرفته شود.
وی بیان کرد: در ۹ ماهه سال گذشته عدد واردات رسمی 
طلا صفر بود و امسال واردات رسمی طلا به ۱۹ تن رسیده 
است و دولت اعلام کرد، نه عوارض و نه حقوق گمرکی و 
نه مالیاتی در این زمینه مطالبه نمی کند و امروز شاهد 
هستیم ظرف مدت ۹ ماه سال جاری ۱۹ تن طلا وارد 
کشور شد.وزیر اقتصاد با اشاره به تصویب یک مصوبه 
در  گفت:  سرمایه گذاری  برای  از طلا  استفاده  زمینه  در 
این خصوص فقط به یک آئین نامه نیاز داشتیم که چند 
ماهی معطل بود اما قبل از حضور در نشست امروز با 
بانک مرکزی تماس گرفتم و بانک مرکزی نیز از تصویب 

آئین نامه مربوطه خبر داد.

اپراتورها  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
را  اینترنت  تعرفه  درصدی   ۱۰۰ افزایش  درخواست 
به  داشتند که هنوز تصمیمی گرفته نشده و قطعا 
هیچ عنوان موافق افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه نیستیم.
به گزارش دنیای هوادار؛ »عیسی زارع پور« در حاشیه 
تعرفه  افزایش  کرد:  اظهار  دولت  هیئت  نشست 
در تمامی بخش ها مطرح است و صرفا مربوط به 
حوزه ارتباطات نیست. در ۱۰ سال گذشته تورم های 
هزینه های  که  است  طبیعی  و  داشتیم  سنگین 

اپراتورهای ارتباطی افزایش یافته است.
درخواست  که  مدت هاست  اپراتورها  افزود:  وی 
افزایش تعرفه دارند، چراکه به اعتقاد آن ها با درآمد 
کنونی امکان توسعه شبکه را ندارند و حتی برخی 
خود  درآمد  با  که  می کنند  استدلال  اپراتورها  از 

نمی توانند وضع موجود را حفظ کنند.
در  متعددی  جلسات  کرد:  تأکید  ارتباطات  وزیر 
بررسی  مورد  و مسائل  برگزار شده  ارتباطات  وزارت 
قرار گرفته است. اخیراً نیز نامه ای به رئیس جمهور 
نوشتند و درخواست افزایش تعرفه زیادی داشتند که 
ما برخی از استدلال های آن ها را نپذیرفتیم.زارع پور 
گفت: از سال ۹۶ تعرفه ها تغییر نکرده است، اما در 
حوزه نیروی انسانی و تجهیزات و قیمت ارز افزایش 
و  مقررات شرط  تنظیم  سازمان  داشتیم.  را  قیمت 

شروطی را برای افزایش تعرفه ها به اپراتورها اعلام 
کرده و آن را منوط به افزایش کیفیت شبکه ارتباطی 

کشور کردیم.
وی ادامه داد: ما دنبال سود اپراتور نیستیم و هدف 
که  شرایطی  اگر  است.  شبکه  کیفیت  افزایش  ما 
درباره  ما  بپذیرند،  کرده  ابلاغ  اپراتور  به  رگولاتوری 
آن تصمیم گیری می کنیم.وزیر ارتباطات بیان کرد: 
هر چند درخواست افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه را به 
هیچ وجه نمی پذیریم، چراکه در شرایط فعلی کشور 
امکان پذیر نیست. اگر تصمیمی گرفته شود حتماً 
شرایط  اگر  البته  بود،  خواهد  کشور  تورم  بر سقف 
وزارت ارتباطات برآورده نشود، حتماً اپراتور را جریمه 

الحاقیه پروانه  به  نیز  خواهیم کرد. شرط و شروط 
فعالیت آن ها تبدیل می شود.

زارع پور اعلام کرد: با توجه به اینکه به پایان سال 
نزدیک هستیم و هزینه های مردم در حال افزایش 
است، اگر تصمیمی گرفته شود حتماً بسته هایی را 
از سوی اپراتورها به عنوان هدیه برای مردم در نظر 
خواهیم گرفت. وی بیان کرد: بر اساس مصوبه سال 
اینترنت همراه یک سقف و کفی تعریف  ۹۶ برای 
شده است و ما افزایش تعرفه ای نخواهیم داشت. 
همه چیز بر اساس همان سقف و کف قیمتی است 
که در سال ۹۶ مصوب شده است. اصلاح تعرفه ها در 

آن قالب انجام خواهد شد.
اینترنت  بسته های  تنوع  درباره  ارتباطات  وزیر 
خاطرنشان کرد: در بازنگری که در خصوص اصلاح 
را مکلف  اپراتورها  تعرفه ها صورت خواهند گرفت، 

می کنیم که بسته های متنوعی را ارائه دهند.
تلفن های  رجیستر  زدن  دور  شایعه  درباره  وی 
همراه به دلیل مهیا نبود زیرساخت ها، گفت: چنین 
چیزی نیست و سامانه رجیستری کار خود را انجام 
می دهد. سامانه رجیستری یک کار مشترک میان 
وزارت ارتباطات، صمت و اپراتورهای ارتباطی است 
و باید مدام به روز شود. این اتفاق نیز رخ داده و 

مشکلی نداریم.

به هیچ عنوان موافق افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه اینترنت نیستیم
وزیر ارتباطات: 
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جامعه
نیامد! صالحیه  تالاب  به  پرنده ای  هیچ 

»محمد محمودی« رئیس اداره محیط زیست نظرآباد گفت: بی آبی باعث شده امسال پرندگان مهاجر و پرندگان بومی کشور به تالاب 
صالحیه مهاجرت نکنند. پاییز و زمستان سال گذشته هم وضعیت به همین شکل بود و هیچ پرنده ای مهمان تالاب صالحیه نبود.
شماره 1464 -پنجشنبه  7 دی 1402در گذشته بیش از ۹۰ گونه پرنده در این تالاب شناسایی و ثبت شده بود ولی به دلیل خشک شدن این محوطه  خبری از آنها نیست.

بر  تهران  پایدار شهرداری  توسعه  و  زیست  محیط  کل  مدیر 
ضرورت بازنگری مصوبات گذشته محیط زیستی شهر تهران در 
کارگروه بهداشت محیط ذیل کمیسیون سلامت شورای اسلامی 

شهر تهران تأکید کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »حلیا سادات حسینی«  در جلسه 
کمیته بهداشت که باحضور »سوده نجفی« - عضو هیئت رئیسه 
و رئیس کمیته  سلامت و محیط زیست شورای شهر تهران - و 
جمعی از مدیران و معاونان اداره کل محیط زیست استان تهران 
برگزار شد به قدمت برخی مصوبات محیط زیستی اشاره کرد 
و گفت : بیش از ۱۰ ساله از تصویب برخی مصوبات در حوزه 
محیط زیست، سلامت و بهداشت گذشته است و باتوجه به 
تغییر فرایند کاری شهرداری و توسعه شهری بی شک نیازمند 
محیط  بهداشت  سلامت  کمیته  رو  این  از  هستند.  اصلاح 
مدیر  دارد.  خود  کار  دستور  در  را  گذشته  مصوبات  بازنگری 
کل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران اضافه کرد: 
ساخت مگامال ها در فرآیند محیط زیست شهر تهران معضلاتی 
ایجاد می کنند که همین موضوع اصلاح و بازنگری در مصوبات 

محیط زیستی را ضروری می کند و باید مورد تأکید قرار گیرد.
آموزش،  لیگ  دوره  اولین  برگزاری  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
پیش دبستانی ها  ویژه  زیست  محیط  همیاران  پژوهشی 
تشکیل  با  اظهارکرد:  بهداشت  کارگروه  با  مرتبط  موضوعات 
 ، کل  اداره  در  زیستی  محیط  متخصصان  از  ویژه  کارگروه 
متفق القول به این نتیجه رسیدیم که حوزه آموزش برای کودکان 

را در اولویت کارها قرار دهیم. حسینی با بیان اینکه روسای 
محیط زیست مناطق بر حسب تخصص و توانمندی هایشان 
به کارگروه های مختلف تقسیم شده اند، تصریح کرد: به عنوان 
نیاز مطالعات  میزان  استاندارد  و  ارزیابی  کارگروه  در   مثال، 
محیط زیستی در خصوص هر پروژه احداثی  در سطح تهران 
مورد بررسی قرار خواهد گرفت و با بررسی مصوبات به رفع 

نقاط ضعف و پیدا کردن نقشه راه جدید برای پروژه ها خواهیم 
پرداخت که این خود یک روند تسهیلگر در این حوزه است.
وی در پایان گفت: در کارگروه مدیریت انرژی  با استفاده از 
مدیریت جهادی در خصوص کاهش مصرف حامل های انرژی، 
درصدد بازنگری مصوبات بهینه سازی و استفاده از انرژی های 

تجدیدپذیر هستیم.

روزنه

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد
واریز ۴۰۰ هزار تومان اعتبار 
بسته غذایی مادران دهک یک

۴۰۰ هزار تومان یارانه غذایی مادران دارای فرزند زیر ۲ 
سال دهک یک درآمدی واریز شد.

اقتصادی  امور  و  رفاه  دنیای هوادار؛ معاون  گزارش  به 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: براساس این طرح 
برای مادرانی که دارای فرزند زیر ۲ سال هستند مبلغ ۴۰۰ 
اعتبار خرید در حساب کالابرگ سرپرستان  هزار تومان 
خانوار واریز شده است که می توانند از ۲۰۰ هزار فروشگاه 
معتبر در سراسر کشور، ۱۶ قلم کالا را خرید کنند. عیرضا 
عسگریان افزود: این مبلغ هم  اکنون به حساب سرپرست 
خانوار ها واریز شده و مرحله اول این طرح تا پایان سال 
در حال حاضر ۲۷ هزار  اینکه  اعلام  با  دارد. وی  ادامه 
برخودار  کم  استان  از 8  سال  دو  زیر  فرزند  دارای  مادر 
هزار   ۲۲ تعداد  این  از  گفت:  شده اند،  شناسایی  هدف 
آنها  مادر در دهک یک درآمدی بودند که یارانه غذایی 
در حساب سرپرستان خانوار شارژ شده است.  این طرح 
برای مادران دارای فرزند زیر ۲ سال دهک یک درآمدی 
در استان های خراسان شمالی، خراسان جنوبی، گلستان، 
گیلان، کهگیلویه و بویراحمد، لرستان، هرمزگان و فارس 

اجرایی شده است.

طرح دو فوریتی در شورای شهر تهران 
تصویب شد؛

کمک به آزادسازی زنان زندانی در 
آستانه روز مادر

شهرداری  تومانی  میلیارد  پنج  کمک  فوریتی  دو  طرح 
تهران به آزادسازی مادران زندانی در دویست و سومین 

جلسه شورا تصویب شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ رئیس شورای اسلامی شهر تهران 
در دویست و سومین جلسه شورای اسلامی شهر تهران 
گفت: با توجه به نزدیک شدن به سالروز ولادت حضرت 
فاطمه )س( و نقش مادران و همسران در خانواده و با 
هدف کاستن پیامد ها و عواقب زندانی شدن زنان، طرح 
کمک شهرداری به آزادسازی زنان زندانی با محکومیت 
مالی با قید دو فوریت اعلام می شود.مهدی چمران افزود: 
در سال های گذشته نیز این برنامه را داشتیم و با توجه 
به اینکه در آستانه روز مادر هستیم این طرح به صورت 
گفت:  تهران  شهر  شورای  رئیس  شد.  مطرح  دوفوریت 
کنار  در  آوری خواهد شد،  کمک های مردمی که جمع 
کمک شهرداری می تواند اثرگذار باشد و پیشنهاد قبلی 
پنج  پیشنهاد  آن  از  که پس  بود  تومان  میلیارد  دو  ما 
میلیارد تومانی مطرح شد، اما باید به فکر منابع مالی آن 
در معاونت مالی و اقتصاد شهری نیز بود و امیدواریم 
شهرداری بتواند این رقم را تأمین کند. در نهایت طرح 
مادران  آزادسازی  به  تهران  شهرداری  کمک  دوفوریتی 
زندانی بررسی و پیشنهاد کمک پنج میلیارد تومانی به 

این افراد با حداکثر آراء موافق تصویب شد.

سازمان وظیفه عمومی فراجا اعلام کرد؛
ممنوعیت عضویت سربازان ورزشکار 

حرفه ای در تیم های غیرنظامی
معاون اجتماعی سازمان وظیفه عمومی فراجا، گفت: 
سربازان ورزشکار حرفه ای در حین خدمت صرفا مجاز 
به اشتغال و عضویت در تیم های ورزشی نیروهای 

مسلح هستند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »حسین زاهدی« در این باره 
اظهار کرد: با توجه به تصمیمات اتخاذ شده در ستاد 
کل نیروهای مسلح، سربازان ورزشکار حرفه ای در حین 
به اشتغال و عضویت در تیم های  خدمت صرفا مجاز 
تیم های  از  یک  هیچ  و  بوده  مسلح  نیروهای  ورزشی 
از  دسته  این  واگذاری  یا  انتقال  مجوز  نظامی  ورزشی 
ورزشکاران را به سایر تیم های غیر نظامی ندارند. وی 
ورزشی  برنامه های  از  یکی  در  اخیر  روزهای  در  گفت: 
صداوسیما اظهارات غیر واقعی مبنی بر واگذاری سربازان 
ورزشکار به تیم های غیرنظامی و واریز مبلغ قراردادها به 

حساب سازمان وظیفه عمومی درگذشته بیان شد.

تصویر گونه »عقاب طلایی« در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی در حوزه محیط 
زیست بر روی کارت مربیان فوتبال سراسر کشور درج می شود.

به گزارش دنیای هوادار؛ کانون مربیان فوتبال ایران در راستای عمل به مسئولیت 
اجتماعی خود در رسیدن به اهداف و دغدغه های حوزه حفاظت محیط زیست، تصویر 
گونه عقاب طلایی را بر روی کارت مربیان فوتبال سراسر کشور درج می کند. این کارت 
که قرار است در آیین نکوداشت مربیان برتر سال رونمایی شود، مزین به نشان سازمان 

حفاظت محیط زیست است که در مراسمی که در سازمان حفاظت محیط زیست 
برگزار خواهد شد، به نمایش عمومی درخواهد آمد. همچنین در این کارت یک شعار 
محیط زیستی به پیشنهاد سازمان حفاظت محیط زیست درج می شود؛ این رویکرد 
جدید کانون مربیان فوتبال ایران در تعامل با معاونت آموزش و مشارکت های مردمی 
سازمان به عمل آمده است که می تواند تاثیر مثبت و ماندگاری برای فرهنگسازی در 

حوزه محیط زیست داشته باشد.

بنا بر اعلام کانون مربیان فوتبال ایران ؛ 

ج می شود تصویر »عقاب طلایی« روی کارت مربیان فوتبال سراسر کشور در

مدیر کل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران تأکید کرد:

تاثیر منفی ساخت مگامال ها بر محیط زیست پایتخت

زیست کشور  رئیس سازمان محیط 
تغییرات  ملی  مرجع  مأموریت  از 
اقلیمی و پژوهشکده محیط زیست 
علمی علت محو شدن  بررسی  برای 
ابرهای باران زا در بالای دریاچه ارومیه 

خبر داد.
»علی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
در حاشیه نشست هیئت  سلاجقه« 
پاسخ  در  خبرنگاران  جمع  در  دولت 
به این پرسش که تصویری از بالای 
دریاچه ارومیه منتشر شده است که ابرهای باران زا با رسیدن به این منطقه محو 
پژوهشکده محیط  و  اقلیمی کشور  تغییر  ملی  مرجع  ما  کرد:  بیان  می شوند، 
زیست کشور را مکلف کردیم تا در یک بازه زمانی دو هفته با نشستی که با همه 
دستگاه های مسئول برقرار می کنند، مسئله مربوط به تغییرات اقلیمی و وقایعی 
را که در حال اتفاق افتادن است، بررسی کرده و پاسخ دهند.وی در ادامه اظهار 
کرد: درباره آنچه در خصوص دریاچه ارومیه مطرح می شود، کشورها هر کدام از 
روش های علمی خاصی را بر اساس تغییرات اقلیمی استفاده می کنند. میانگین 
بارش درازمدت در کشورهای همسایه ما نیز کاهش پیدا کرده و تحت تأثیر شدید 
تغییرات اقلیمی قرار گرفته است. اینکه جبهه هوایی وارد شود و در بالای دریاچه 
ارومیه محو می شود، باید حتماً از لحاظ علمی بررسی شود که آیا واقعاً گاز متانی 
که در آنجا تولید می شود یا افزایش درجه حرارتی که در ارتفاعات جو صورت 

می گیرد عامل این اتفاق است یا خیر. باید کار علمی و تحقیقاتی صورت گیرد.

سلاجقه در حاشیه نشست هیئت دولت:

علت محو شــدن ابرها در بالای دریاچه 
ارومیه در دست بررسی است

محیط زیست  فراکسیون  رئیس 
مجلس شورای اسلامی با تأکید بر 
اینکه سازمان های پایه در کشور باید 
تقویت شوند، گفت: سامانه مشترک 
متولی  سازمان های  بین  اطلاعات 
کشور  طبیعی  منابع  از  حفاظت 

تشکیل شود.
»سمیه  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
امور  سازمان  از  بازدید  در  رفیعی« 
اراضی با اشاره به این که مهمترین 
این اساس  بر  افزود:  آمار و اطلاعات دقیق است  رکن تصمیم گیری، داشتن 
سازمان های پایه در کشور که وظیفه جمع آوری آمار را دارند باید تقویت شوند.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای 
اسلامی، بر یکپارچه سازی اطلاعات دستگاهای حفاظتی و نظارتی در عرصه های 
بین  اطلاعات  باید سامانه مشترک  گفت:  و  کرد  تأکید  منابع طبیعی کشور 
این سازمان ها شکل بگیرد تا تصمیم گیری ها در این حوزه بدون وابستگی به 
اشخاص و مدیران انجام شود.وی افزود: سازمان امور اراضی یکی از سازمان های 
مهم در زمینه صیانت از منابع ملی کشور است و در این راستا لازم است تا 
امکانات و منابع مالی آن تقویت شود.رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس 
گفت: نظارت بر عدم تغییر کاربری اراضی واگذار شده توسط سازمان امور اراضی 
یکی از وظایف مهم این سازمان است، البته در این راستا کمبودهایی وجود دارد 

که تلاش می کنیم در قانون بودجه سال آینده بخشی از آنها جبران شود.

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی:

ســامانه مشترک اطلاعات بین 
ســازمان های متولی حفاظت از منابع 
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دریچه

رئیس اداره دامپزشکی شهرستان کرج؛ 
معرفی ۱۸ واحد صنفی متخلف 

به تعزیرات حکومتی 
رئیس اداره دامپزشکی شهرستان کرج گفت: ۱۸ واحد 
صنفی متخلف عرضه و توزیع فرآورده های خام دامی 

در این شهرستان به تعزیرات حکومتی معرفی شدند.
حسین زاده«  »فردین  دکتر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
بهداشتی  نظارت های  تشدید  راستای طرح  در  افزود: 
توزیع  و  عرضه  مراکز  پایش  و  رصد  هدف  با  و 
فرآورده های خام دامی، از واحدهای صنفی سطح شهر 
بازدید صورت گرفت و  توسط کارشناسان دامپزشکی 
در این راستا ۱۸واحد صنفی متخلف به دلیل عرضه 
غیربهداشتی مواد پروتئینی به وزن کلی حدود ۲ هزار 
کیلوگرم به تعزیرات حکومتی معرفی شدند و ۲ واحد 
ارجاع شد.  قضایی  مقام  به  پلمب  نیز جهت  صنفی 
از شهروندان  کرج  دامپزشکی شهرستان  اداره  رئیس 
وجود  مانند  مواردی  به  خرید  هنگام  در  خواست 
برچسب  وجود  لاشه،  روی  بر  بهداشتی  بازرسی  مهر 
مشخصات بر روی بسته بندی گوشت مرغ و ماهی و 
همچنین وجود تاریخ تولید و آرم شرکت تولید کننده 

بر روی فرآورده خام دامی توجه کامل شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ساوجبلاغ: 
قانون مانع سودجویی ۳۰ هزار 
میلیارد ریالی زمین خواران شد

گفت:  ساوجبلاغ  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
غیرمجاز  تغییرکاربری  قمع  و  قلع  قضایی  حکم 
به  باغی  و  کشاورزی  اراضی  هکتار   ۹۸ در سطح 
این  چندار  بخش  در  ریال  میلیارد  هزار  ارزش۳۰ 

شهرستان اجرا شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »هوشنگ میرزایی« افزود: 
این اراضی در اجرای تبصره ۲ ماده ۱۰ قانون حفظ 
کاربری اراضی زراعی و باغ ها با حضور مسئولان و 
کارشناسان دستگاه های ناظر در روستاهای »شنده« 
و »کوشک زر« بخش چندار شهرستان ساوجبلاغ 
آزادسازی شد.وی بیان کرد: براین اساس ۷۹ مورد 
دیوارکشی به طول۲۲ هزار متر، ۱۶ بنای غیرمجاز 
 ۶۰۰ و  هزار  زیربنای۲  با  ساخت  حال  در  ویلایی 
مترمربع، چهار مورد زیرسازی بتنی بنا به مساحت 
سطح  در  محوطه سازی  مورد   ۱۵ مترمربع،   ۴۰۰
انباشت مصالح  سه هزارو۵۰۰ مترمربع، ۳۵ مورد 
ساختمانی در سطح ۱۵ هزار مترمربع، هفت مورد 
استخر در سطح ۵۵۰ مترمربع و چهار مورد آلاچیق 

به مساحت ۱۰۰ مترمربع تخریب و رفع اثر شد.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
فضا و نقاط بی دفاع شهری 

ساماندهی و ایمن شود 
تاثیر  بر  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
امنیت  احساس  بر  شهری  بی دفاع  فضاهای 
گلایه های  از  یکی  گفت:  و  کرد  تأکید  شهروندان 
خاموشی  برخوردار  کم  مناطق  در  بخصوص  مردم 

تیرهای برق و کمبود روشنایی است.
صارم«  قهرمانی  »مریم  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
بررسی  با موضوع  تلفیق که  در جلسه کمیسیون 
متمم بودجه شهرداری برگزار شد، گفت: فضاهای 
نیروی  توزیع  شرکت  مشارکت  با  شهری  بی دفاع 
برق و همکاری مدیریت شهری شناسایی و نسبت 
به تجهیز روشنایی آن اقدام شود.وی تصریح کرد: 
است  به نحوی  معابر  برخی  در  روشنایی  وضعیت 
که تنها با نور خودرو می توان جلوی خود را دید و 
رانندگی در تاریکی سخت است و امکان تصادف و 
بروز حادثه وجود دارد. قهرمانی صارم اذعان کرد: 
باید مسئولان در شب نسبت به بررسی وضعیت 
روشنایی سطح معابر و خیابان های شهر به خصوص 
عملا  را  موضوع  و  کنند  اقدام  محروم  مناطق 
پیگیری و برای تأمین نظر مردم و تامین روشنایی 

کافی اقدام لازم انجام دهند.

در  مودو" کشورمان  "یونگ  رزمی  رشته  ملی پوش  بانوی  فتاحی نیا  زهرا 
بازی های جهانی مسترشیپ موفق به کسب مدال برنز و عنوان سوم شد. 
همچنین در قسمت تیمی نمایندگان ایران در جمع ۶ تیم برتر مسابقات 

قرار گرفتند .

به گزارش دنیای هوادار؛ بازی های جهانی مسترشیپ، ابتدای دی ماه با 
حضور ورزشکارانی از ۳۰ کشور به میزبانی کره جنوبی  برگزار شد که در 
رشته "یونگ مودو" و در بخش فرم، زهرا فتاحی نیا ملی پوش کشورمان از 
استان تهران توانست مدال برنز این مسالقات را از آن خود کند . همچنین 
در رقابت های تیمی و در بخش دفاع شخصی، تیم دو نفره کشورمان با 
ترکیب مهدی خوشی و مهدی اولوی جهرمی موفق شد در جمع ۶ تیم 
برتر مسابقات قرار گیرد .گفتنی است تیم دونفره بانوان کشورمان نیز با 

همین نتیجه در مکان ششم تیم های برتر دفاع شخصی ایستاد.
شایان ذکر است مسابقات جهانی یونگ مودو" در این دوره از بازی های 
مسترشیپ به صورت آنلاین برگزار شد.کادر فنی تیم کشورمان را در این 
مسابقات، مهدی خوشی و مصطفی فیروز پور در بخش مردان و ندا زواره 
و ندا داداش زاده در قسمت بانوان تشکیل دادند که همگی آنها از استان 
مودو  یونگ  بنیانگذار  و  رئیس  دهناد  کیوان  دکتر  ضمنا  بودند.  تهران 
ایران به همراه اوجی دبیر این سبک در دو بخش مقدماتی و فینال این 
به عنوان داور به قضاوت پرداختند.شایان ذکر است تیم ملی  پیکارها 
"یونگ مودو ایران" در دور قبلی این پیکارها موفق به کسب عنوان نایب 

قهرمانی شده بود.

مدال برنز بانوی ملی پوش "یونگ  مودو" ایران 
در بازی های جهانی مسترشیپ کره جنوبی کسب شد؛

 مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان 
البرز گفت: یکی از مشکلات امروز مملکت ما عدم 
همه  در  مدیران  و  مسئولان  همه  است.  نظارت 
زیرا  باشند؛  نظارت  تحت  باید  حوزه ها  و  سطوح 
هر جا نظارت ها بر شخصی کمرنگ شد، مسیر به 

بیراهه رفت.
به گزارش دنیای هوادار؛ حجت الاسلام والمسلمین 
»محمد نعیمی« مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه 
در سپاه استان البرز در نشست بصیرتی با اصحاب 
فرهنگ  کل  اداره  گفت وگوی  سالن  در  که  رسانه 
به  اشاره  با  شد،  برگزار  استان  اسلامی  ارشاد  و 
اهمیت نقش رسانه در جهاد تبیین بیان کرد: امروز 
دیکتاتوری، منفور است و کسی در جامعه زیر بار 
حرفی  و  است  مدرن  اختناق  امروز  نمی رود،  آن 
و سر و صدای  در هیاهو  باشد  استماع  قابل  که 
زیاد، شنیده نمی شود پیش از این هم با سکوت 
رسانه ای به خوبی شنیده نمی شد؛ بنابراین باید از 
توان و ویژگی اجتناب ناپذیری که رسانه از آن بهره 

می برد استفاده کرد.
اینکه  با بیان  حجت الاسلام والمسلمین نعیمی 
است  رسانه  اصحاب  عهده  بر  رسالت هایی  امروز 
کرد:  اذعان  شوند،  پیگیری  و  شناسایی  باید  که 
در  مهمی  نقش  می توانند  رسانه ها  و  مطبوعات 
جهاد تبیین داشته باشند. امروز نیاز به پاسخگو 
کاملا  را  باشند  پاسخگو  باید  که  کسانی  کردن 
به یک  این موضوع  کنیم  و تلاش می  احساس 

فرهنگ تبدیل شود و مطالبه گر آن باشیم.
وی با اشاره به ضعف عقلانی نظام سلطه، افزود: 
معظم  مقام  تأکید  صحیح،  و  به جا  مطالبه گری 
رهبری است؛ اما برخی که این مسیر به مذاقشان 
قد  تمام  راه  این  در  نمی توانند  و  نمی آید  خوش 
می کنند.  هدایت  بیراهه  به  را  مسیر  بایستند، 
جریان انقلابی، جریانی متمایز از جریانات مصطلح 
سیاسی است و اگر با این دیدگاه به این موضوع 

نگاه کنیم مشارکت در انتخابات بالا خواهد بود.
هر جا نظارت ها کمرنگ شد، مسیر به بیراهه رفت

سپاه  در  ولی فقیه  نمایندگی  دفتر  مسئول 
استان البرز تأکید کرد: ماحصل مشارکت کم در 
انتخابات، مجلس و جامعه ای خواهد بود که از 
ظرفیت های لازم برخوردار نیست؛ بنابراین امروز 
باید صادقانه وارد صحنه شویم و هیچ موضوعی 
را بزرگ و کوچک جلوه ندهیم و حقایق را همان 

گونه که هست بیان کنیم. البته گاهی در مباحث 
قرار  نظر  مد  باید  که  ملاحظاتی هست  امنیتی 
گیرد اما به فرموده رهبری، نقد منصفانه رسانه ها 

تأثیرگذار است.
حجت الاسلام والمسلمین نعیمی نظام جمهوری 
بر  تأکید  با  و  دانست  تفکر  را یک  ایران  اسلامی 
عهده  بر  انقلاب  معظم  رهبر  که  وظایفی  انجام 
از  یکی  کنید  باور  افزود:  گذاشته اند،  رسانه ها 
است.  نظارت  عدم  ما  مملکت  امروز  مشکلات 
همه مسئولان و مدیران در همه سطوح و حوزه ها 
باید تحت نظارت باشند؛ زیرا هر جا نظارت ها بر 
شخصی کمرنگ شد، مسیر به بیراهه رفت. وی با 
اشاره به نقش مهم مردم در خنثی سازی فتنه های 
دشمنان، گفت: امروز ما در ترازی قرار گرفته ایم که 
نسخه دشمن را پیچیده ایم و افول و سقوط غرب 
را حتی در جنگ غزه نیز می بینیم. بنابراین باید 
حوزه نقد را تقویت کنیم البته فراموش نشود که 
نقد با عیب جویی و سیاه نمایی تفاوت دارد؛ انتقاد 
منصفانه سازنده است اما عیب جویی باعث تخریب 

و کندی روند امور می شود.
مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان 
کشور  در  مشکلات  وجود  منکر  داد:  ادامه  البرز 
باید در راستای رفع آن ها و رسیدن  اما  نیستیم؛ 
به اهداف عالیه تلاش کرد و مطالبه گری درست 
در همه عرصه ها حتی جریانات سیاسی را در رأس 
امور قرار داد. رهبر معظم انقلاب تأکید دارند که 
به  نسبت  حتی  بود  بی انصاف  انتقاد،  در  نباید 

انتقاد از دشمن هم باید عدالت و انصاف رعایت 
شود. حجت الاسلام والمسلمین نعیمی بیان کرد: 
ایران اسلامی در کلانشهری  از پیکره  مجموعه ای 
جمع  نامیده اند،  کوچک  ایران  را  آن  رهبری  که 
شده اند و باید نمایندگانی اصلح را انتخاب و راهی 
مجلس کنند تا بتوانند با اتخاذ تصمیمات درست، 
کنند.  کار  این خطه  برای  و هدفمند  هوشمندانه 
فراموش نکنیم هدف مشترک همه ما سربلندی 
آبادانی ایران است که باید برای رسیدن به آن  و 

تلاش کرد.
در این نشست همچنین »سعید جابری انصاری«، 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، رسالت 
رسانه  اصحاب  مهم  مسؤولیت  را  تبیین  جهاد 
دانست و گفت: جهاد تبیین، جهاد بصیرت افزایی 
است و بصیرت شرط لازم برای عبور از فتنه هاست.

وی با اشاره به سخنان مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( در خصوص سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، 
سپاه را به عنوان مولود انقلاب دانسته که همواره 
در بحران ها و سختی ها مسیر تعالی را طی نموده 
اجتماعی  مختلف  زمینه های  در  نیز  امروز  است. 
و فرهنگی، امنیتی و اقتصادی و مخصوصا قدرت 
بازدارندگی که امروز کشور دارد، مرهون تلاش های 

شبانه روزی این عزیزان هستیم.
ارشاد اسلامی خاطرنشان کرد:  مدیرکل فرهنگ و 
باید نسل جدید را با فرهنگ ایثار و شهادت آشنا 
سازیم و در راستای جهاد تبیین این مقوله انقلابی 

را الگوی جوانان قرار دهیم.

داستان جلد

»مسئول  نمایندگی ولی فقیه در سپاه البرز« در نشست بصیرتی اصحاب رسانه مطرح کرد ؛

عدم  نظارت، معضل امروز مملکتعدم  نظارت، معضل امروز مملکت
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استانها
قبرس به  گرگان  سابق  شهردار  فرار  تکذیب 
»محمود اسپانلو« دادستان مرکز استان گلستان گفت: شهردار سابق گرگان که رأی محکومیت وی در دادگاه تجدیدنظر استان گلستان  قطعی شده 
بود، روز چهارشنبه در حالی که متواری بود در یکی از استان های همجوار  دستگیر و برای طی  دوران محکومیت خود، تحویل زندان گرگان شد. طبق 
شماره 1464 -پنجشنبه  7 دی 1402حکم قطعی، شهردار سابق گرگان به علت ارتکاب جرم ارتشا به پنج سال حبس و بابت اختلاس به چهار سال و شش ماه حبس تعزیری محکوم شد.

تولد و كودكی 
حسين علی   ۱۳۳۷ سال  شهريورماه  چهاردهم  روز   
در زرين شهر اصفهان در دستان خسته پدر كشاورز 
خود  جای گرفت و در سايه تربيت دلسوزانه پدر رشد 
كرد. وی در سن ۷ سالگی به مدرسه رفت و تا اخذ 
مدرك ديپلم به تحصيل ادامه داد. از كودكی علاقه 
زيادی به ورزش كُشتی داشت و به عنوان قهرمان اول 
برای چند سال متوالی  اصفهان  استان  و  شهرستان 
معرفی شد و به مسابقات انتخابی تيم ملی راه يافت.

قهرمان کشتی کشور حسین علی قجه ای از قهرمانان 
رشته کشتی آزاد در اوزان ۴۸ و ۵۲ کیلوگرم بود.

مسابقات  در  قهرمانی  وی  قهرمانی های  جمله  از 
کشتی جوانان کشور به مدت سه سال و مسابقات 
کشتی آموزشگاه های استان اصفهان به مدت چهار 

سال است.

فعاليت های سياسی
حسين در سال ۱۳۵۳ وارد فعاليت های سياسی شد و 
در سال ۱۳۵۶ به قم مهاجرت كرد و در مسیر مبارزات 
انقلابی خود توسط مأموران ساواك دستگير شد. وی 
چند بار نيز به منظور فعاليت های سياسی به شيراز 

و قم سفر كرد.
بدنی  قدرت  از  كه  قجه ای  علی  حسين  پهلوان 
خوبی برخوردار بود، هيچ گاه سعی نكرد زور خود 
را به رُخ ديگران بكشد. يكی از همرزمان او وقتی 
شهيد قجه ای فرماندهی سپاه زرين شهر را بر عهده 
داشت، درباره برخورد او با مجروحان تعريف می 
بدنی  قدرت  داشت.  خاصی  اُبهت  حسين  كند: 
در كنار رفتار متين و با وقارش شخصيتی به او 
بخشيده بود، به طوری كه اراذل و اوباش منطقه 
از او هراس داشتند. گاهی عده ای از آنها را جمع 
كنارشان  می آورد.  سپاه  مَقر  به  شبانه  و  می كرد 
روی زمين می نشست و شروع می كرد به نصيحت 
كردن. وقتی از او پرسيدم چرا آنها را در تاريكی 
شب به مَقر سپاه می آوری؟ پاسخ می داد! اگر در 
روز روشن و جلوي مردم اينها را به اينجا بياوريم، 

احترام  و ضربه می خورند.  زده می شوند  خجالت 
بود.  اخلاقی وی  از خصوصیات  پيشكسوتان  به 
یکی از پیشکسوتان کُشتی درباره شهید قُجه ای 
می گوید: حسين احترام زيادی برای پيشكسوتان 

كشتی قائل بود. 
قبل از انقلاب چند بار با هم مسابقه داديم كه با 
توجه به سابقه بيشتر فعاليت من درکشتی، او هرگز 
حُرمت پيشكسوتي مرا نشكست. حتی در يكی از 
مسابقات كه در شهر اصفهان برگزار می  شد من و 
او بايد با هم كُشتی می  گرفتيم. او گفت كه حاضر 
نيست با من كُشتی بگيرد علت را پرسيدم، پس از 
امتناع بسيار گفت: »چون شما خسته می شوی و 
نمي توانی با حريف بعدی كُشتی بگيری و برای تيم 

مقام بياوری.
سرانجام پس از كُلی اصرار و خواهش به كشتی با من 
تن داد. اما با شناختی كه از مهارت و قدرت بدنی او 
داشتم، متوجه شدم كه به عَمد تن به شكست داد تا 

حُرمت من و تيم شهرش حفظ شود.

"سکوی شهادت" 
بعد از شركت در عمليات فتح المبين با سِمت فرماندهٔ  
بيت المقدس  عمليات  در  فارسی  سَلمان  گردان 
خرمشهر  اهوازبه  جاده  در  سرانجام  و  كرد  شركت 
شربت  سالگی   ۲۵ سن  در   ۱۳۶۲/۰۲/۱۵ تاريخ  در 
شهادت را نوشيد و بر اثر اصابت گلوله بَر سرش به 
ديدار حق شتافت. صدای حسين علی قُجه ای را از 
بی سيم شنيدم كه می گفت: "خط را شكستيم ولی 
حالا افتاديم توی حلقه، اينجا قورباغه)تانك( زياد 
دارد از پشت سر و روبرو ما را می كوبند مفهومه؟ 
حاج همت قضيه را با حاج احمد در ميان گذاشت. 
بالاخره حاج احمد موفق شد با قرارگاه هماهنگ كُند 
تا نيروهای تيپ نجف اشرف و تيپ عاشورا بتوانند 
از دو جناح  عمل كنند و این آخرین رشادت ماندگار 
پهلوان شهید حسین علی قجه ای بود که از خود به 

یادگار گذاشت.
شهدای  مُطّهر  روح  شادی  برای  است  پنجشنبه 

والامقام صلوات.

 

در شهر

در ۹ ماهه امسال انجام شد؛
 راه اندازی ۲۰۰ کارخانه جدید

 در آذربایجان شرقی
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: 
طی ۹ ماهه گذشته و بر اساس پروانه های بهره برداری 
صادره ایجادی، ۲۰۰ کارخانه جدید فعالیت خود را آغاز 

کردند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »محمدجعفر عظمائی« افزود: 
این تعداد کارخانه با سرمایه گذاری بخش خصوصی و با 
هزینه ۷.۸ همت )هزار میلیارد تومان( بنا نهاده شده و 
زمینه اشتغال دو هزار و ۷۰۰ نفر نیروی کار جدید را فراهم 
آورده است. وی ادامه داد: بیشترین واحدهای تولیدی 
جدید مربوط به گروه های صنعتی لاستیک و پلاستیک، 
محصولات  و  مواد  ساخت  آشامیدنی ها،  و  غذایی 
شیمیایی، ساخت ماشین آلات و تجهیزات، محصولات 
فلزی فابریکی و غیره است و بیشترین واحدهای صنعتی 
راه اندازی شده ایجادی در تبریز، شبستر، آذرشهر و بستان 
آباد است.مدیر کل صمت استان همچنین به رتبه سوم 
استان در راه اندازی طرح های توسعه ای نیز اشاره کرد و 
افزود: ۱۹۰ طرح توسعه ای با سرمایه گذاری حدود هشت 
حدود  اشتغال  افزایش  و  تومان(  میلیارد  )هزار  همت 

شش هزار نفر در استان راه اندازی شده است.

استاندار مطرح کرد؛
 افتتاح ۲ بیمارستان در لرستان 

تا پایان سال آینده
معاون عمرانی استانداری لرستان از افتتاح دو بیمارستان 

در این استان تا پایان سال آینده خبر داد.
جلسه  در  دالوند«  »احمدرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
اینکه تقریباً  بیان  با  بررسی مصوبات سفر رئیس جمهور 
تمامی پروژه های مصوب سفر فعال است، اظهار داشت: 
پیشرفت  از  کوهدشت  خرم آباد،  بیمارستان های  پروژه 
خوبی برخوردار است و امیدواریم تا پایان سال آینده به 
بزرگ حدود  پروژه  این دو  افزود:  برسند. وی  بهره برداری 
از  قابل توجهی  بخش  که  می کند  ایجاد  شغل  هزار  پنج 
می کند.معاون  مرتفع  را  استان  در  اشتغال  مشکلات 
عمرانی استانداری لرستان، گفت: چهارخطه ها، پل دانشگاه 
لرستان، تقاطع غیرهم سطح خیابان شریعتی خرم آباد، سد 
از جمله پروژه های فعال  »تاج امیر«، و »کمندان« و… 
استان هستند که تاکنون دستگاه های اجرایی به درستی 
امید  ایجاد  لزوم  بر  تأکید  با  نکرده اند.وی  اطلاع رسانی 
برپایی  از  اجرایی  دستگاه های  مدیران  توسط  جامعه  در 
نمایشگاه عکس پروژه های عمرانی استان خبر داد و عنوان 
کرد: در این راستا دستگاه های اجرایی تصاویر پروژه های 
فعال خود را آماده و بر اساس هماهنگی قبلی برای برپایی 

نمایشگاه به روابط عمومی استانداری تحویل دهند.

رئیس شورای شهر رشت:
۱۲ دی را به عنوان روز جهانی 

رشت ثبت کنیم
 رئیس شورای رشت، این شهر را شهر اولین ها دانست و 
بیان کرد: ۱۲ دی باید روز جهانی رشت باشد و امیدواریم 
در هفته رشت امسال اولین گام در این مسیر برداشته 

شود و روز جهانی رشت را ثبت کنیم.
به گزارش دنیای هوادار؛ »محمدحسین واثق کارگرنیا« 
تا  می کند  تلاش  رشت  شهری  مدیریت  کرد:  بیان 
برنامه های بزرگداشت این هفته در شأن رشت و رشتوندان 
برگزار شود.واثق کارگرنیا، با اشاره به حضور سفرا، کارداران 
و رایزنان فرهنگی برخی از کشورهای گردشگری جهان 
قرار  کرد:  اضافه  رشت،  هفته  خوراک شناسی  رویداد  در 
است ۳۷ خبرنگار از ۶ کشور جهان در این برنامه حضور 
داشته باشند و جلوه بین المللی پیدا کند. وی تصریح 
کرد: رشت در حوزه موسیقی از پتانسیل و پیشینه بسیار 
خوبی برخوردار است و انتظار داریم اهالی این هنر حتما 
در این باره گام بردارند و همچنین در تلاشیم تا با ثبت 
برند شهر جهانی صنایع دستی برای رشت نیز علاوه بر 
شهروندان،  معیشت  وضعیت  بهبود  و  اشتغال  ایجاد 

زمینه جذب گردشگر را رقم بزنیم.

مروری بر زندگینامه شهدای ورزشکار؛

پهلوان حسین، فرمانده پهلوان حسین، فرمانده دلاوردلاور گردان سلمان گردان سلمان

 ۲۰۲۴ گفت:  ایران  مودو  یونگ  ملی  تیم  مربی 
ایران  مودو«  »یونگ  شکوفايي  سال  شک،  بدون 
با  و  بود  خواهد  آسیایی  و  جهانی  عرصه های  در 
کشورمان  در  رشته  این  ورزشکاران  که  پتانسیلی 
دارند، پیش بینی می کنم که مدال های رنگارنگی از 

رویدادهای مهم پیش رو به ارمغان آوریم.
به گزارش دنیای هوادار؛ »مهدی خوشی« با بیان 
مطلب فوق، درباره حضور موفق تیم "یونگ مودو 
ایران" در مسابقات جهانی مسترشیپ کره جنوبی 
اظهار داشت: برای دومین بار است که موفق به 
کسب عنوان نایب قهرمانی این رقابت ها می شویم 
کشور  در  رشته  این  بالای  پتانسیل  نشانگر  که 
آن  در  که  است  مستعدی  جوانان  همچنین  و 

فعالیت می کنند.
خوشی که خود از مربیان و قهرمانان با سابقه جودو 
کشور است، درباره تاریخچه رسمیت "یونگ مودو" 
در ایران عنوان کرد: این رشته ترکیبی از جودو و 
تکواندو است که مهد آن در کره جنوبی قرار دارد. 

"یونگ مو دو" در سال ۹۲ توسط دکتر کیوان دهناد 
دوره های  برگزاری  با  و  شد  پایه گذاری  کشور  در 
مختلف فنی، مربیگری و ارتقاء دان، اکنون به یکی 
از رشته های مطرح در ورزش های مبارزه ای و دفاع 

شخصی در کشور مبدل شده است.
مسئول پایگاه قهرمانی و استعدادیابی "یونگ مو 
دو" کشور سپس تصریح کرد: طی این سال ها با 
یک برنامه ریزی مستمر و حساب شده توانستیم 
جوانان علاقه مند بسیاری را جذب این ورزش کرده 
شناسایی  را  مستعدی  چهره های  آنها  میان  از  و 
آقایان  بخش  دو  هر  در  را  خود  ملی  تیم های  و 
برگزاری  با  هم  اکنون  دهیم.  تشکیل  بانوان  و 
آماده  ما  نفرات  تمامی  آماده سازی  اردوهای 
افتخار  و کسب  مرزی  برون  مسابقات  در  حضور 
برای ورزش کشور هستند. رئیس "یونگ مو دو" 
تیم های  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  تهران  استان 
ملی این رشته تا کنون در ۴ دوره مسابقات جهانی 
حضور   ۲۰۲۲ و   ۲۰۲۱  ،۲۰۱۹  ،۲۰۱۶ سال های  در 
درخشانی داشته و مدال های رنگارنگی کسب کرده 
اند. امید است نوار پیروزی هایمان در سال ۲۰۲۴ 
نیز تداوم یافته و موفقیت های بیشتری در میادین 

مهم پیش کسب کنیم.

مهدی خوشی: 

۲۰۲۴ ســال پر مدالی برای »یونگ مو دو« ایران خواهد بود

در راستای گرامیداشت یاد و خاطره شهدای ورزشکار به مرور زندگینامه این شهید والامقام می  پردازیم که با صلابت و رشادت بر سکوی 
شهادت ایستاد و مدالش پلاکش بود. در ادامه بخش هائی از زندگینامه شهید پهلوان حسين علی قجه ای را از نظر می گذرانیم؛ اصغرقلندری
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است نداشته  شنبه ها  تعطیلی  برای  پیشنهادی  دولت  رئیس جمهوری:  مجلس  امور  معاون 

»محمد حسینی« معاون امور مجلس رئیس جمهوری صبح روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیئت وزیران در جمع خبرنگاران در پاسخ به پرسشی 
درباره اضافه شدن یک روز تعطیلی به تعطیلی روز جمعه گفت: این موضوع در کمیسیون اجتماعی مجلس مطرح شده ولی تصمیم گیری 
درباره آن هنوز به صحن مجلس نیامده است. وی افزود: پیشنهاد دولت همان تعطیلی است که از قبل برای پنجشنبه و جمعه مطرح بوده است. شماره 1464 -پنجشنبه  7 دی 1402

قانون پرطمطراق سقف 
از  قبل  چندماه  بودجه 
شروع لیگ برتر جاری، با عجله و بدون کار کارشناسی 
لازم و ضمانت های انضباطی و اجرایی کافی، تدوین و 
تصویب و به باشگاه ها ابلاغ شد، آن هم با بحر طویلی 
از تهدید و اِنذار جهت عدم رعایت آن. هدف از این 
قانون هم مهار پول های افسارگسیخته و ولخرجی های  

روز افزون در فوتبال کشور عنوان شد.
 مسئولان امر، لزوم پایبندی به قانون سقف بودجه و 
مجازات شدید خاطیان را فقط در بوق و کرنا نکردند 
و در سخت گیری اجرایش چه ها که نگفتند! قبل از 
آغاز فصل، رئیس فدراسیون جریمه باشگاه متخلف 
را بازنده شدن با نتیجه ۳ بر صفر اعلام کرد و نایب 
داد که چون  نیز هشدار  قنبرزاده-  رئیس فدراسیون- 
و  رئیسه  هیئت  اعضای  تصویب  به  دستورالعمل 
ارکان فدراسیون رسیده و مالکین و مجامع باشگاه ها 
هم متعهد به اجرای آن شده اند، لازم الاجراست و با 
متخلفین  بدون اغماض برخورد می شود. ترکش این 
قانون در شهریور و مهرماه، نصیب باشگاه های سپاهان 
و پرسپولیس شد و به دلیل تخلف از قانون مذکور، 
توسط کمیته انضباطی به ترتیب به کسر چهار و یک 
با  نقدی سنگین محکوم شدند که  امتیاز و جریمه 
اعتراض هر دو باشگاه، پرونده به استیناف رفت. از آن 
طرف هم سایر تیم ها، به عدم انطباق جرایم ۲ تیم با 
مجازات وعده داده شده ) ۳ بر صفر شدن بازی های 

تیم متخلف( معترض شدند.
پنجم دی ماه رأی عجیب و دوگانه کمیته استیناف، 
امتیازات کسر شده ۲ باشگاه را برگرداند و فقط جریمه 
نقدی آن ها را تأیید کرد. در حقیقت این کمیته با دور 
زدن قانون مورد تأیید همه ارکان فدراسیون فوتبال و 
ابطال کسر امتیاز از ۲ باشگاه متخلف، سایر باشگاه ها 
را که به هر دلیلی اعم از: نداری، ناچاری یا پایبندی، 
این دستورالعمل را رعایت کرده بودند، نقره داغ کرد تا 
سزای تیم های قانونمند، پشیمانی باشد و حسرت و 
میزان ضمانت های اجرایی و انضباطی این قانون و 
التزام عملی فدراسیون نسبت به مصوبه خودش، درد 

مضحکی برای عام و خاص!
در رأی بالاترین رکن قضایی فدراسیون که ناقض رأی 
توأمان  و  است  فدراسیون  همان  دیگر  قضایی  رکن 
از قانونی واحد، پیروی و در چارچوب آن رأی صادر 
می کنند، آمده است که: "نصی در مقررات انضباطی دال 
بر کسر امتیاز از باب عدم رعایت قانون سقف قرارداد 
وجود ندارد و اساسا طبق اصول حاکم بر فوتبال، نتایج 
باید در زمین بازی رقم بخورد و امتیازات کسب شده 
از مسابقات رسمی، ثابت و پایدار است و با استناد 
به ماده ۱۰۶ مقررات انضباطی و قانون سقف بودجه، 
۴ امتیاز سپاهان و یک امتیاز پرسپولیس بازگردانده 
و سایر بخش های رأی از جمله جریمه نقدی این ۲ 
باشگاه تایید می شود". حال مسئولان فدراسیون و نیز 
و  عمومی  افکار  نزد  را  ابهام  چند  آن،  قضایی  ارکان 

جامعه فوتبال سبب شده اند:
۱- یک قانون انضباطی واحد و این میزان اختلاف و 

دو گانگی در آرای صادره نسبت به موضوعی واحد؟!
۲- نصی در مقررات انضباطی در مورد کسر امتیاز از 
تیم های متخلف وجود نداشت و آقایان تاج و قنبرزاده 
و... مدام در رسانه ها بر این مجازات مانور می دادند و 
تیم ها را به کسر امتیاز و بالاتر از آن به بازنده شدن با 

نتیجه ۳ بر صفر، در صورت تخلف از این دستورالعمل 
تهدید می کردند!؟

۳- مگر همه شما اعضای یک فدراسیون و تصمیم گیر 
و مجری یک قانون نیستید؟ چرا در مورد بند مذکور 
ارشد  قضایی  رکن  عنوان  به  استیناف  کمیته  قبل، 
تنبیهات  در  تصمیم گیر  نهایی  مرجع  و  فدراسیون 
مسئولین  بودجه،  هیاهوی سقف  و  بحث  پر  قانون 
از تهدید  را  قنبرزاده  تاج و  آقایان  ازجمله  مربوطه و 
تیم ها به کسر امتیاز و حتی ثبت نتیجه ۳ بر صفر 
علیه متخلف -که مغایر با اصول حاکم بر فوتبال )در 
بعد الزام تعیین نتایج در زمین بازی( و در تعارض 
با اصل ثبات و پایداری امتیازات کسب شده تیم ها 
از مسابقات رسمی است- نهی ننمود و منع و ایراد 
قانونی آن را به ایشان گوشزد نکرد تا نسبت به اصلاح 
در  آب  از  تو خالی  البته  و  مقررات  تهدیدات خلاف 
آمده کنونی خود، اقدام کنند؟ چرا مسئولان فدراسیون 
تصحیح  و  زمینه  این  در  درست  اطلاع رسانی  به  را 
بام و دو  اشتباه خود، متذکر نشد که سیاست یک 
هوا شکل نگیرد و صدای واحدی از ارکان فدراسیون 
در این زمینه شنیده شود و مانع ابهامات و اعتراضات 

کنونی گردد؟!
۴- پس اعضای حقوقدان کمیته انضباطی با استناد 
به نص کدام قانون، رای بر کسر امتیاز از ۲ تیم مذکور 

داده اند؟!
۵- لطفا کمیته استیناف و رئیس باسابقه آن، جهت 
تنویر افکار عمومی پاسخ دهند: که نتایج ۳ بر صفر  و 
کسر امتیازاتی که قبلا علیه برخی تیم ها، در تضاد با 
اصول حاکم بر فوتبال و خارج از زمین بازی و توسط 
همین کمیته تأیید و تثبیت شد، چرا در تناقض با 

استدلال ایشان در رأی جدید است؟!
۶- چرا یک رجوع ساده به قانون و فهم عدم وجود 
نصی در رابطه با کسر امتیاز آن هم ازسوی بالاترین 

نهاد قضایی فوتبال، چندین ماه به طول انجامید؟
افشای  از  پس  کمیته،  این  سرشناس  عضو  ۷-چرا 
رأی استیناف توسط یکی از رسانه ها قویا بازگرداندن 
امتیازات سپاهان و پرسپولیس را تکذیب نمود ولی 
ساعتی بعد، رأی استیناف تکذیب عضو مؤثر خود را 

تکذیب نمود؟
۸- آیا در تصمیم این کمیته، جرایم نقدی از این حیث 
که منبع درآمد خوبی برای فدراسیون فوتبال هستند، 

خلاف مقررات و قابل نقض تشخیص داده نشد؟
۹- آیا سایر تیم ها زین پس خود را موظف به رعایت 
استیناف  کمیته  توسط  شده  شکسته  قانون  این 
می دانند و چه کسی جوابگوی نقض آشکار آن در نیم 
فصلی که از حالا تیم ها برای رسیدنش و جولان در 
بازار یارگیری اش  لحظه شماری می کنند، خواهد بود؟
این  یافته  وجود  تازه  پیکر  بر  را  تیر خلاص  مسلما 
هیچ  گذشته،  چون  تا  زدند  استیناف نشینان  قانون، 
پول های  نتواند  مصوبه ای  و  اجبار  دستور،  توصیه، 
لجام گسیخته فوتبال را مهار کند و شادکام این کاراز، 
تیم های متخلفی بودند که علاوه بر پول های زیرمیزی 
و خارج از قاعده، آشکارا نقض قانون کردند و برنده 
نیز شدند و بازنده تیم هایی هستند که به تمکین از 
آن روی آوردند و اکنون انگشت پشیمانی می گزند... 
و چه کسی مسبب این وضعیت است؟ بر این فوتبال 
باید تأسف خورد؟ خیر، فوتبالی که آغشته به ناپاکی، 
فریب، تزویر، جفا و قانون شکنی قانونگذارانش است 
جای تأسف ندارد، بلکه باید بدان نفرین فرستاد و به 
انتخاب  در  و  می گیرند  تصمیم  آن  برای  که  آنهایی 
چنین  پایه های  دارند.  مؤثر  نقش  تصمیم گیرانش 
فوتبالی را باید در هم کوبید و نقشی تازه و استوار 

بنیان نهاد که آن نیز نزدیک به محال است.
پرده بالا رفت و دیدم هست و نیست

راستی، نادیدنی ها دیدنی است!

... چون تو را استیناف است قاضی، از تخلف غم مخور

  سـزای قانونمندی!
 

دریچه

بانک مرکزی اعلام کرد :
گشایش اولین ال سی شبکه 

بانکی ایران در روسیه
بانک مرکزی اعلام کرد: اولین ال اس شبکه بانکی 
سپه  بانک  با  روسیه  در  کشور  از  خارج  در  ایران 

گشایش شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ طبق اعلام بانک مرکزی 
به دنبال رایزنی ها و عملیاتی سازی بستر های پولی 
و بانکی و مذاکرات فنی بانک مرکزی کشورمان، 
اولین ال سی شبکه بانکی ایران در خارج از کشور 
 LC در روسیه با بانک سپه گشایش شد.ارزش این
که از دیروز مورد استفاده قرار گرفته، برای شروع 
پرداخت  شرط  با  و  است  یورو  میلیون   ۱۷ مبلغ 

مدت دار جهت واردات استفاده می شود.
طبق اعلام بانک مرکزی، این همکاری مشترک و 
راهگشا، نمایان گر آغاز فصل جدیدی از روابط بانکی 
ایران با کشور های خارجی خواهد بود.گفتنی است، 
این گشایش اعتبار، امکان خرید آسان و اعتباری 
در  است که  کرده  فراهم  را  روسیه  از  ایرانی  تجار 

تسهیل واردات به کشور کمک کننده خواهد بود.

در ۹ ماه امسال ثبت شد؛
شمش طلا چهارمین کالای 

وارداتی به کشور
گمرک اعلام کرد در ۹ ماهه امسال ۱۹ تن شمش 
طلا از گمرکات وارد کشور شده که این میزان بیش 

از ۵/۲ درصد از کل واردات کشور بوده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ در ۹ ماهه سال جاری بالغ 
بر ۱۹ تن و ۲۴۶ کیلو گرم شمش طلا به ارزش یک 
میلیارد و ۲۲۸ میلیون دلار از گمرکات کشور وارد 
شده است.واردات شمش طلا با اختصاص ۲.۵۴ 
درصد از ارزش کل واردات کشور در ۹ ماهه سال 
وارداتی  کالاهای  عمده  اقلام  چهارم  رتبه  جاری 

کشور را به خود اختصاص داد.
شمش  واردات  عمده  خصوص  در  گزارش  این 
تفکیک  به  در ۹ ماهه سال جاری،  به کشور  طلا 
گمرکات و بر اساس بالاترین حجم می افزاید: در 
از  واردات شمش طلا  بیشترین میزان  این مدت 
گمرک فرودگاه امام )ره( با ۶۷ درصد از وزن شمش 
طلا، گمرک باشماق با ۲۱.۱۵ درصد و گمرک تبریز با 

۸.۷۵ درصد انجام گرفت.

مدیرعامل شرکت شهر فرودگاهی امام 
خمینی مطرح کرد

پیشنهاد سرمایه گذاری ۲۰۰ هزار 
میلیارد تومانی در فرودگاه امام

خمینی،  امام  فرودگاهی  شهر  شرکت  مدیرعامل 
پهنه  در  گذاری  سرمایه  پیشنهادات  مجموع 
لجستیکی فرودگاه امام را ۲۹۰ میلیون دلار و در 
منطقه آزاد تجاری بالغ بر ۲۰۰ هزار میلیارد تومان 
عنوان کرد و گفت: با بخشی از این درخواست ها 
موافقت شده است و در حال تهیه مدل مالی برای 

آن ها هستیم.
اظهار  هوادار؛ »سعید چلندری«  دنیای  گزارش  به 
زیرساخت های  قرارداد توسعه  اولین گام،  در  کرد: 
یک  و  انداختیم  جریان  به  را  تجاری  آزاد  منطقه 
پیشران  هسته  عنوان  به  هکتاری   ۱۰۷ منطقه 
انتخاب شد که هم اکنون از پیشرفت ۹۰ درصدی 

برخوردار است.
وی افزود: تا این لحظه پیشنهادات سرمایه گذاری 
۲۹۰ میلیون دلاری در این پهنه لجستیکی داریم 
سرمایه گذاری  درخواست های  مجموع  طرفی  از  و 
امام  فرودگاهی  شهر  تجاری  آزاد  منطقه  کل  در 
خمینی به رقمی بالغ بر ۲۰۰ هزار میلیارد تومان 
رسیده است.رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شهر 
این  اینکه درآمد  بیان  با  امام خمینی  فرودگاهی 
برابر  به سال گذشته ۴.۵  نسبت  فرودگاهی  شهر 

شده است.

خارج از گود

از  اصفهان  استان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
دستگیری فالگیری که با ۴۰۰ نوع آلات و ادوات 
کلاهبرداری  شهروندان  از  ریال  میلیارد   ۵۰ رَمالی 

کرده است، خبر داد.
»محمدرضا  سردار  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
در  گسترده  تبلیغ  با  رَمال  این  افزود:  هاشمی فر« 
بیماری های  درمان  ادعای  اجتماعی  شبکه های 
لاعلاج، بخت گشایی، پیدا کردن گم شده ها، کسب 
مجذوبیت در بین دیگران، موفقیت در تحصیل، رفع 

ارتباط  و  فراعلمی  آموخته های  طریق  از  گرفتاری  
با اجنه و احضار ارواح اقدام به جذب مشتری و 

دریافت مبالغ هنگفت از شهروندان می کرد.
جانشین فرمانده انتظامی اصفهان با بیان اینکه فرد 
اقدام  از شهروندان  یاد شده علاوه بر کلاهبرداری 
آنان هم  از  اغفال دختران جوان و سؤاستفاده  به 
می کرد، گفت: متهم در نهایت با اقدامات تخصصی 
از  بازرسی  در  و  دستگیر  مخفیگاهش  در  پلیس 
محل کارش ۴۰۰ نوع آلات و ادوات رمالی، مبالغ 

هنگفتی وجه نقد به همراه یک دستگاه کارتخوان 
کشف شد.

وی با اشاره به تحویل این رمال کلاهبردار به مرجع 
قضائی گفت: متهم با همدستی فرد دیگری که از 
او در پشت پرده استفاده می کرد و تجهیز محل کار 
خود به سیستم صوتی و ایجاد صداهای عجیب و 
غریب در مکان رمالی، اعتماد مراجعه کنندگان را به 
خود جلب و با دادن وعده های دروغ، مبالغ زیادی 

پول از آنها دریافت می کرد.

جانشین فرمانده انتظامی استان خبر داد :

اصفهان در  رَمالی  ابزارِ  نوع   ۴۰۰ با  فالگیر  دستگیری 

عبدالله دارابی



روزنامه

77 فرهنگ
تر تئا رادیو  مسابقه  بخش  انتخاب  هیأت  اعضای  جمع  در  متخصص  فریبا 

»مهدی حامد سقایان« دبیر چهل و دومین جشنواره بین المللی تئاتر فجر نادر برهانی مرند، شهریار کرمی و فریبا 
متخصص را به عنوان اعضا هیات انتخاب بخش مسابقه رادیو  تاتر  این دوره از جشنواره معرفی کرد.

شماره 1464 -پنجشنبه  7 دی 1402

بخش رادیو تئاتر چهل و دومین جشنواره بین المللی تئاتر فجر از 27 تا 30 بهمن ماه برگزار 
می شود. چهل و دومین جشنواره بین المللی تئاتر فجر دی و بهمن ماه 1402 برگزار می شود.

افسردگی 
نهفته

در  رادرفورد«  رابینسون  »مارگارت 
رابطه   به  نهفته«  »افسردگی  کتاب 
»افسردگی«  و  »کمال طلبی«  میان 
می پردازد. او در اثر تحسین شده  خود 
چنان  کمال طلبی  که  می کند  بیان 
زهرآگین  را  انسان  درون  می تواند 
به  کلی  بردن  لذّت  توانایی  کند که 
به کاربستن  با  شود.  گرفته  او  از 

راهکارهای روشنگری که نویسنده در کتاب افسردگی نهفته ارائه می دهد قادر می شوید 
خود را به گونه ای که هستید، بپذیرید و از دام افسردگی رهایی یابید. مارگارت رادرفورد 
در کتابی که پیش روی شماست تلاش می کند درباره  موضوعی بسیار حساس و مهم، 
به نام افسردگی کاملًا پنهان )اصطلاحی که ساخته  خود نویسنده است( سخن بگوید؛ 

موضوعی که امروزه به بحرانی بزرگ برای سلامت همگانی تبدیل شده است.

معرفی کتاب

توتم 
 Totem »توتم«  خانوادگی  درام 
ساخته کارگردان »لیلا آویلس« در 
جشنواره بین المللی برلین امسال 
در بخش رقابتی به نمایش درآمد 
کلیسای  داوران  هیئت  جایزه  و 
جهانی را برد و در جشنواره فیلم 
لندن  و  سباستین  سن  تلوراید، 
به نمایش درآمد.فیلم قبلی این 
»خدمتکار  عنوان  با  کارگردان 
اسکار  در  مکزیک  نماینده  اتاق« 
۲۰۲۰ بود که نتوانست به فهرست اولیه نامزدها راه یابد. از آن زمان، مکزیک 
هر سال در فهرست ۱۵ تایی اسکار بین المللی قرار گرفته است و در سال ۲۰۱۹ 
با فیلم »روما« آلفونسو کوارون برنده این جایزه شد.این فیلم به عنوان یکی 
از برترین فیلم های بین المللی سال 2023 شناخته شده و برای جایزه بهترین 

فیلم بلند بین المللی در نود و ششمین جوایز اسکار نامزد شده است.

معرفی فیلم

تالار وحدت میزبان اجرای دوباره رویداد موسیقایی 
»همراه با خاطره ها« به آهنگسازی و رهبری ارکستر 

مجید انتظامی می شود.
و  آهنگسازی  به  خاطره ها«  با  »همراه  کنسرت 
رهبری ارکستر مجید انتظامی با توجه به درخواست 
وزیر  این هنرمند و مساعدت  مخاطبان، موافقت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی روز چهاردهم دی یک بار 
تالار  صحنه  روی  ایران  ملی  ارکستر  توسط  دیگر 
وحدت می رود.در این رویداد ارکستر موسیقی ملی 
و  کلاسیک  و  ایرانی  سازهای  از  ترکیبی  با  ایران 
همراهی گروه کر بنیاد رودکی، برگزیده آثار مجید 

از جمله سمفونی »حماسه خرمشهر« و  انتظامی 
»آژانس  راین«،  تا  کرخه  »از  فیلم های  موسیقی 
از  »دیوانه ای  یوسف«،  پیراهن  »بوی  شیشه ای«، 

بزرگ«، »ترن«، »دوئل«،  پرید«، »آرزوی  قفس 
»شیخ بهایی« و »زال و سیمرغ )بچه های کوه 

آلپ(« را اجرا می کند.
ارکستر موسیقی ملی  این کنسرت  از  پیش 
ایران، طی پنج شب در آذر و پس از ۱۱ سال 
تالار  در  صحنه،  از  انتظامی  استاد  دوری 
استقبال  با  رویداد  این  که  شد  اجرا  وحدت 
ویژه مخاطبان روبه رو بود و بلیت های همه 

به فروش  به صورت کامل  اجراها  این 
با  »همراه  موسیقایی  رفت.رویداد 
بنیاد  مشترک  همکاری  با  خاطره ها« 
رودکی، دفتر موسیقی وزارت فرهنگ 
انجمن  و  اسلامی  ارشاد  و 
 ۱۴۰۲ دی   ۱۴ ایران  موسیقی 
وحدت  تالار  در   ۲۱:۳۰ ساعت 

اجرا می شود.
جهت  می توانند  علاقه مندان 
سامانه  به  اجرا  این  بلیت  تهیه 

»ایران کنسرت« مراجعه کنند.

»همراه با خاطره ها« دوباره شنیدنی می شود
به رهبری ارکستر مجید انتظامی؛

سینمای جهان

 

رویداد

 »وِرا نام تهمینه سهراب کرد« 
در تئاتر شهر می ماند

به  کرد«  سهراب  تهمینه  نام  »وِرا  نمایش  اجرای 
نویسندگی و کارگردانی حسین تفنگدار برای ۴ شب در 

تئاتر شهر تمدید شد.
نویسندگی  به  کرد«  تهمینه سهراب  نام  »وِرا  نمایش 
محسن  تهیه کنندگی  و  تفنگدار  حسین  کارگردانی  و 
کبیرنژاد که از هفتم آذر در سالن سایه تئاتر شهر روی 
شب های  بلیت های  اتمام  به  توجه  با  است،  صحنه 
پایانی فقط برای ۴ شب تمدید شد و تا ۱۳ دی  ماه 
نمایش  بود.این  خواهد  مخاطبان  میزبان   ۱۸ ساعت 
نمایش های  جشنواره  هجدهمین  در  این  از  پیش  
آئینی و سنتی سال ۱۳۹۶، کلن آلمان سال ۱۳۹۷ و 
است.علاقه مندان  داشته  اجرا   ۱۳۹۸ سال  هلند  لاهه  
می توانند برای تهیه بلیت و کسب اطلاعات بیشتر به 

سایت تیوال مراجعه کنند.

نمایش »آرش« روی صحنه رفت 
نمایش »آرش« بر اساس نمایشنامه ای از بهرام بیضایی 
تئاتر شهرزاد  به کارگردانی حسن علیشیری در پردیس 

روی صحنه رفت.  
پنجم دی ماه هم زمان با هشتاد و پنجمین سالگرد تولد 
بهرام بیضایی، نمایش »آرش« بر اساس نمایشنامه ای از 
این نویسنده به کارگردانی حسن علیشیری در پردیس 
به  »آرش«  رفت.نمایش  صحنه  روی  شهرزاد  تئاتر 
تهیه کنندگی امیر خسروآبادی تا بیست وهفتم دی ماه در 
سالن ۴ پردیس تئاتز شهرزاد روی صحنه خواهد بود که 

بلیت فروشی آن در سایت تیوال صورت می گیرد.

»کشتی نوح« به عمارت نوفل 
لوشاتو رسید

به  احدی نیا،  محمود  نوشته  نوح«  »کشتی  نمایش 
کارگردانی امیرعلی تقی زاده و تهیه کنندگی پریسا باهر از 

روز یکشنبه دهم دی روی صحنه می رود.
کارگردانی  احدی نیا،  محمود  نوشته  نوح«  »کشتی 
روز  از  باهر  پریسا  تهیه کنندگی  و  تقی زاده  امیرعلی 
عمارت  در   19:30 ساعت  شب  هر  دی،  دهم  یکشنبه 
نوفل لوشاتو روی صحنه می رود. میلاد معیری، آذین 
نظری، مهدی یگانه، نیلوفر سالکی، مهوش شیخی در 
این اثر نمایشی به ایفای نقش پرداخته اند. علاقه مندان 
جهت خرید بلیت این نمایش می توانند به سایت تیوال 
و یا گیشه عمارت نوفل لوشاتو به نشانی خیابان نوفل 

لوشاتو، نبش خیابان رازی مراجعه کنند.

نمایش و تحلیل »طرح« 
کیارستمی در کوشک باغ هنر

مستند »طرح« ساخته بهمن کیارستمی در کوشک 
باغ هنر نمایش و تحلیل می شود.

فیلم »طعم گیلاس«  که پشت صحنه  مستند »طرح« 
دی   7 پنجشنبه  روز  است،  کیارستمی  عباس  ساخته 
بررسی  و  نمایش  هنر  باغ  کوشک  در   15 ساعت  ماه 
می شود.»طرح« مستندی 47 دقیقه ای درباره پشت صحنه 
فیلم »طعم گیلاس« و نحوه کار عباس کیارستمی است 
که بهمن کیارستمی کارگردانی، فیلم برداری و تدوین آن 
را انجام داده است.پس از نمایش این مستند، نشست 
تحلیلی فیلم با حضور همایون ارشادی برگزار می شود که 
مازیار چشمه علایی هدایت این نشست را به عهده دارد.

آمار مجوزهای صادر شده 
موسیقی در آبان ماه اعلام شد

و  فرهنگ  وزارت  موسیقی  دفتر  صادره  مجوزهای  آمار 
ارشاد اسلامی در آبان ماه ۱۴۰۲ اعلام شد.دفتر موسیقی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در آبان ماه ۱۴۰۲، مجوز 
نماهنگ،   ۱۸ موسیقی،  آلبوم   ۱۸ آهنگ،  تک   ۳۸۰
استودیوی  تمدید  و  تاسیس  و ۵ مجوز  گویا  کتاب   ۲
صدابرداری و مراکز تولید و تکثیر آثار صوتی و تصویری 

را صادر کرده است.

بازیگر سینمای کره جنوبی که در فیلم تحسین شده 
»انگل« بازی کرده بود در ۴۸ سالگی از دنیا رفت.

لی سان کیون بازیگر کره جنوبی که در فیلم »انگل« 
صبح  بود،  کرده  بازی   ۲۰۲۰ اسکار  جایزه  برنده 

چهارشنبه درگذشت. او ۴۸ ساله بود.
در مرکز  پارکی  در  در یک ماشین  او  بی جان  پیکر 
لی  خانواده  اینکه  از  پس  پلیس  شد.  پیدا  سئول 
نوشته و  برای خودکشی  یادداشتی  او  بودند  گفته 
در  است،  کرده  ترک  را  خانه  چهارشنبه  روز  اوایل 

جستجوی او بود.
لی به تازگی برای مصرف غیرقانونی مواد مخدر تحت 
بود  کرده  ادعا  وی  بود.  گرفته  قرار  پلیس  بازجویی 
قربانی باج گیری شخص دیگری شده و صدها هزار 
دلار به دلیل اخاذی از دست داده است. به گزارش 
یونهاپ، پلیس تاکنون ۳ بار این بازیگر را به اتهام 
استفاده از ماری جوانا و سایر مواد مخدر بازجویی 

کرد و او ادعا کرد که فریب خورده است.
سال ۲۰۲۰ فیلم »انگل« ۴ جایزه اسکار شامل بهترین 
فیلمنامه  هو،  جون  بونگ  برای  کارگردانی  فیلم، 
این  کرد.  دریافت  را  بین المللی  بلند  فیلم  و  اصلی 
فیلم پیش از آن برنده نخل طلای جشنواره فیلم کن 
شد و اولین فیلم کره جنوبی بود که به این افتخار 
جایزه  لی،  جمله  از  »انگل«  بازیگران  یافت.  دست 
انجمن بازیگران سینما را برای بازی فوق العاده گروه 

بازیگران یک فیلم سینمایی دریافت کردند.
لی پس از اینکه با بازی در فیلم »انگل« به شهرت 
اپل  برای  برین«  »دکتر  سریال  در  رسید،  جهانی 
سریال  اولین  سریال  این  کرد.  بازی  پلاس  تی وی 
به  را  امی  نامزدی  آن  برای  لی  و  بود  اپل  کره ای 
دست آورد. او بازیگر شناخته شده سینمای کره بود 

جمله  از  متعددی  فیلم های  در  اخیر  دهه   ۲ در  و 
»بازپرداخت«، »خاطرات یک دادستان«، »آقای من« 
چهره  یک  لی  بود.  کرده  بازی  عاشقانه«  »کشتن  و 
محبوب سینمای کره بود و در جشنواره کن امسال 
با فیلم های »پروژه سکوت« و »خواب« حضور داشت 

آغاز کرد و  را  اکران خود  که فیلم دوم در سپتامبر 
به مدت سه هفته در صدر جدول باکس آفیس کره 

جای داشت.
 ۲ و  است  های جین  جئون  بازیگر  که  لی  همسر 

فرزندشان بازماندگان این بازیگر هستند

شوک به سینمای کره؛

لی سان کیون بازیگر »انگل« درگذشت
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